
左營⾼高鐵接駁專⾞車車服務

【收費⽅方式】

1. 單程NT$250，來來回NT$500
2. 6歲(含)以上兒童正常收費；4-5歲孩童可享單程半價優惠(NT$125)；3歲(含)以下孩童免費。

【預訂⽅方式】

  請於入住⽇日前三天完成預約訂位 
  每班限量量34位，依預訂順序優先劃位，額滿為⽌止。

【乘⾞車車時間】 
每週五、六、⽇日、⼀一發⾞車車。

11:30 由墾丁華泰瑞苑⾄至⾼高鐵左營站
14:15 由⾼高鐵左營站⾄至墾丁華泰瑞苑

【乘⾞車車地點】

左營⾼高鐵2號出⼝口，下扶梯後右前⽅方『彩虹市集』前騎樓樓上⾞車車

【注意事項】

1. 如因個人因素於入住日（不含）前三天內取消，將全額收費。

2. 以上行程飯店保有對內容最終修正之權利。

洽詢電話：+886 8 886 3666

Shuttle Bus Information

【Charge】 
1.One way NT$250 / Round way NT$500 
2.Full charge for kids over six years old, half price(one way NT$125) for kids around four to five
years old, free for kids under three years old.

【Shuttle bus reservations】 
If you wish to take the shuttle bus service, please contact the GLORIA MANOR’s Service Center to 
book your seat at least three days before arrival. 
Only 34 seats available per bus. According to the priority of booking.

【Shuttle Bus Timetable】 
1. Shuttle service is available on every Friday, Saturday, Sunday, Monday. 
2. 11:30 a.m. From GLORIA MANOR to Zuoying High Speed Rail Station.
3. 02:15 p.m. From Zuoying High Speed Rail Station to GLORIA MANOR.



【Boarding Bus Location】 
Leaving the Zuoying High Speed Rail Station through Exit No. 2, and take the escalator to the 
“Rainbow Market”, the shuttle bus stops in front of “Rainbow Market”

【Notice】
1. Total charges will be charged if canceled due to personal factors within three days before the 

check-in date (excluding the check-in date).
2. GLORIA HOTEL GROUP reserves the rights to make final amendments to the terms and 

conditions

For further information please call +886 8 886 3666 

シャトルバス情報

【料⾦金金】 
1.お⼀一⼈人様片道NT$250、往復NT$500を申し受けます。
2.⼦子供料⾦金金：6歳以上が⼤大⼈人運賃。4-5歳幼児が⼤大⼈人片道運賃の半額(NT$125)。3歳以下幼児が無
賃です。

【ご予約】 
乗⾞車車をご希望の場合は三⽇日前までにサービスセンターまでご予約願います。⼀一度に乗⾞車車できる⼈人

数は最⼤大で34名様までです。予約が定員となり次第、締め切らせていただきます。

【発⾞車車時間】 
毎週⾦金金曜～⽉月曜運⾏行行。 
11:30 グロリアマナーから⾼高速鉄道左営駅へ 

14:15 ⾼高速鉄道左営駅からグロリアマナーへ

【乗⾞車車場所】 
⾼高速鉄道左営駅2番出⼝口、エスカレーターを下って右前⽅方。「彩虹市集」前で乗⾞車車。 

【注意事項】

1.お客様側の理由によるキャンセルについて、チェックイン日の３日前以降のキャンセルの場
合、費用の全額を請求させていただきます。

2.本プランについての内容に関する解釈、変更、終了の権利はグロリアホテルグループに帰属し
ます。

詳しくは電話：+886 8 886 3666 まで。


